
O čem jednalo staršovstvo

* Presbyteři byli seznámeni s hospodařením sboru 

* P. Konvalinka informoval o kolaudaci podkroví ve 

čtvrtek 15.5.

* Běží projekt Příroda z podkroví, další hosté na podzim

* Staršovstvo jednalo o úklidu podkroví – viz ohlášky a 

platbě za nocleh

* 30.5. – 1.6. se u nás bude konat seniorátní setkání 

mládeže (podkroví i sálek, účast na bohoslužbách)

* Staršovstvo probralo průběh Evangelické soboty (dříve 

SSVG)

* D. Sláma navrhuje obnovit pískoviště (využijeme 

uskladněné dřevo, ev. poptáme)

* Staršovstvo souhlasí s pokácením smrku před HD (strom 

umírá, z diskuze vyplynulo, že bychom na místo smrku 

zasadili nejspíš jabloň – české panenské)

* Staršovstvo jednalo o službách (čtení při bohoslužbách,

příprava kávy a čaje) – viz ohlášky

* čeká nás oprava schodů a fasády balkonu, kůlničky 

* L. Smejkal upozornil na špatně nastavené a málo svítící

světlo před HD (na fotobuňku) – budeme řešit s opravou 

balkonu

* Vrátili jsme se k průběhu pohřbu F. Svobody – je třeba 

zapojit reprák v chodbě (farářka nevěděla), při 

předpokládaném větším počtu lidí je potřeba koordinátor -

služba (s. farářka se věnuje pozůstalým, komunikuje 

s pohř.  službou…)

Co nás čeká a o čem víme ;-)

   


